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Welcome to another great summer at Cedar Forest Park!

Although we are a little late getting the new social committee together, we hope you will enjoy what we have planned

for the rest of the summer! We’ve kept all the traditional activities you all love, and added a couple of new ones, and

brought a few favourites back! 

None of this would be possible without all of you pitching in to help make it fun! Thank you to everyone who has

offered to take charge of an activity, event or help with 50/50. The Social Committee is here to support and assist with

whatever you need to make your events successful! Each page will have the details of the events and the contact

person for each event. Please reach out to the campers in charge of each event, or reach out to the Social Committee

who can put you in contact with the right people.

This years Social Committee;

Tom - Lot # 2

Glenda - Lot # 3

Melissa - Lot # 69

Jenn - Lot # 56

Don’t hesitate to reach out to any of us on Facebook or come see us in person. 

 We’re looking forward to another fantastic summer at CFP!
 

Sincerely,

Your Social Committee 2025



Bienvenue à un autre bel été au Parc Cedar Forest!

Bien que nous ayons pris un peu de retard dans la mise en place du nouveau comité social, nous espérons
que vous apprécierez ce que nous avons prévu pour le reste de l'été ! Nous avons conservé toutes les
activités traditionnelles que vous aimez tous, nous en avons ajouté quelques nouvelles et nous avons
ramené quelques unes de vos préférées ! 
Rien de tout cela ne serait possible sans votre participation à tous pour nous aider à nous amuser ! Merci à
tous ceux qui ont proposé de prendre en charge une activité, un événement ou d'aider au 50/50. Le Comité
social est là pour vous soutenir et vous aider à faire en sorte que vos événements soient couronnés de
succès ! Chaque page contiendra les détails des événements et la personne de contact pour chaque
événement. N'hésitez pas à contacter les campeurs en charge de chaque événement ou le comité social qui
pourra vous mettre en contact avec les bonnes personnes.

Le comité social de cette année :
Tom - Lot # 2
Glenda - Lot # 3
Melissa - Lot # 69
Jenn - Lot # 56

N'hésitez pas à nous contacter sur Facebook ou à venir nous voir en personne. 
 Nous nous réjouissons à l'idée d'un autre été fantastique au CFP !
 
Sincèrement,
Votre comité social 2025



                                             FRIENDLY REMINDERS
                     POOP N'SCOOP
                            Please remember:
                                  ~ To keep your pets on a leash

                      ~ To clean up after your pet
                      ~ That some people are afraid of your dog, no matter how small

                  BE ENERGY CONSCIOUS
                           Hydro continues to be our biggest expense, please help keep costs down by choosing:

                       ~ Turning off or lowering your air conditioner before leaving for long periods of time
                       ~ Choose solar powered outdoor lighting
                        ~ Remember that only your propane furnace should be used for heating at all times
                                              TOGETHER WE CAN MAKE A DIFFERENCE

         GARBAGE & RECYCLING
                       ~ Please use the big brown dumpster for household garbage only
                        ~ Please place items any bigger than a grocery size bag alongside the recycling shed
                        ~ Please note that we only recycle the following:
                                    ⟶ plastic, aluminum, metal, electronics, paper & cardboard

FISHING
 Check out the new fish cleaning center located at the back of the public washrooms. Please place all fish
guts in a plastic bag and dispose of them in the small freezer located at the fish cleaning center. Everyone
will thank you for sparing everyone the awful smell of summer heat and fish guts. 

 QUIET TIME
 To respect quiet time is to be conscious of your noise level at all times

THANK YOU FOR YOUR CONTINUED SUPPORT



                                            RAPPEL AMICAUX

POOP & SCOOP
S'il vous plaît n'oubliez pas de:
 ~ Gardez vos animaux sur une laisse
 ~ Nettoyez après votre animal
 ~ Et souvenez-vous que certaines personnes ont peur des chiens, peu importe leur taille.

SOYONS CONCSIENT A L'ÉCONOMIE D'ÉNERGIE
Hydro continue d'être notre plus grande dépense, veuillez SVP nous aider à réduire les coûts en choisissant:
 ~ Des lampes solaires autant que possible
 ~ Éteindre ou baisser votre air climatisé quand vous partez pour de longues périodes de temps
 ~ N'oubliez pas que seule votre fournaise au propane doit être utilisée pour le chauffage en tout temps

DÉCHETS ET RECYCLAGES
 ~ SVP utiliser le gros bac brun (poubelle) pour les ordures ménagères seulement
 ~ SVP laisser tout item plus gros qu'un sac d'épicerie à côté du centre de recyclage
 ~ Prenez note que nous recyclons seulement les items suivants:
 -plastique, aluminium, métal, électronique, papier et carton

LA PÊCHE
Découvrez le nouveau centre de nettoyage de poisson situé a l'arrière des 
salles de bain publique. Veuillez placez tous les tripes de poisson dans un sac en plastique et
les disposés dans le congélateur fourni. Tout le monde vous remerciera d'avoir épargné tout le monde 
 de l'odeur affreuse de la chaleur mêler aux tripes de poissons.

TRANQUILITER
De respecter le temps calme, est d'être conscient de son niveau de bruit en tout temps

MERCI POUR VOTRE APPUI CONSTANT!



RECYCLING OF LIQUOR EMPTIES AT CFP! 
 

The social committee collects
-beer cans & beer bottles
-wine bottles
-liquor bottles 

The recycling program brings in alot of funds that are used to support the summer activities.
We are looking for a volunteer who would like to sort and count the empties on behalf of the social
committee. If interested please contact one of the social committee members or stop by the park office.
 
 
                                             

   

LE RECYCLAGE DE BOUTEILLE DE BOISSON AU PCF!
 

Le comité social ramasse les 
-cannettes & bouteilles de bière 
-bouteilles de vin
-bouteilles de boisson

Le programme de recyclage rapporte beaucoup d'argent qui est utilisé pour soutenir les activités d'été.
Nous recherchons un bénévole pour trier et compter les cannettes et les bouteilles vides au nom du
comité social. Si cela vous intéresse, svp communiquer avec un des membres du comité social ou
passez au bureau.



CAMPGROUND



RECCURING EVENTS ALL SUMMER

CRAFTS
Join Jenn and Melissa every Saturday at 10am in the rec hall for a fun craft! All ages welcome!

KNIT/CROCHET Club
Join Heidi in the park on Saturday mornings at 10am to knit or crochet your own projects in great company! Bring
all your needed supplies and a chair.

BINGO
Bingo continues! The bingo games will be held in the rec hall or outdoors (weather permitting) every Saturday
night at 7 pm, unless there is another evening activity.

ÉVÉNEMENTS RÉCURRENTS TOUT L'ÉTÉ

CRAFTS
Rejoignez Jenn et Melissa tous les samedis à 10h dans la salle de jeux pour un bricolage amusant ! Tous les âges
sont les bienvenus !

KNIT/CROCHET Club
Rejoignez Heidi dans le parc le samedi matin à 10h pour tricoter ou crocheter vos propres projets en bonne
compagnie ! Apportez toutes les fournitures nécessaires et une chaise.

BINGO
Le bingo continue ! Les parties de bingo auront lieu dans la salle de récréation ou à l'extérieur (si le temps le
permet) tous les samedis soirs à 19 h, à moins qu'il n'y ait une autre activité en soirée.



JUNE ~ JUIN 
SATURDAY JUNE 21st – FISHING DERBY / EUCHRE 
 The fun starts bright and early on Saturday morning for both kids and adults. First weigh-in will be at the beach
at 10am with the last weigh-in at 12pm. Registration is free and prizes will be awarded. Thank you to volunteers
Jean Beaupre & Raymond Beaupre for overseeing this event. 

Canada Day Weekend - Saturday June 28
A fun filled day you won’t want to miss, beginning with arts & crafts between 10am -11am at the rec hall.
Your new social committee will be doing a Meet & Greet walk around between 11:30am & 1pm with 50/50 tickets.
There will be a sand castle building contest between 2 & 4pm at the volleyball court. Prizes will be awarded.
And the highlight of the day the always amazing CFP  FIREWORKS SHOW - 10PM at the beach 

~~~~~~~~~~~~ 

SAMEDI 21 JUIN – TOURNOI DE PÊCHE / EUCHRE
Le plaisir commence tôt samedi matin pour petits et grands. La première pesée aura lieu à la plage à 10 h et la dernière à 12
h. L'inscription est gratuite et des prix seront remis. Merci aux bénévoles Jean Beaupré et Raymond Beaupré pour la
supervision de cet événement.

Week-end de la fête du Canada - Samedi 28 juin
Une journée amusante à ne pas manquer, qui débutera avec un bricolage a la salle de jeux entre 10 h et 11 h 
Votre nouveau comité social organisera une promenade de bienvenue entre 11 h 30 et 13 h avec des billets 50/50.
Un concours de construction de châteaux de sable aura lieu au terrain de volleyball entre 14h00 et 16h

Et le meilleur pour la fin le toujours incroyable Spectacle de FEU D'ARTIFICE a - 22h a la plage.
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JULY 
July 5th:
Crafts - decorate a box car for the drive-in movie in the park! **We are
looking for cardboard boxes big enough for the kids to sit in if anyone
has any to drop off at the rec hall. + Knit/crochet club at the park 10-
11am
Adult game day in the afternoon - more info to come! Check out the
CFP Social facebook page or the bulletin board by the bathrooms.
Bingo 7pm
Movie night in the park - 9pm. Movie will be posted by the
bathrooms a week before. Popcorn provided! 

July 12th
Crafts 10am at the rec hall + Knit/crochet club at the park 10-11am
Horse Shoe Tournament in the afternoon hosted by Jamie Carr at lot
#13.
Bingo at 7pm in the rec hall
July 13  - Deadline to register kids for Christmas with Mrs Clause at
lot #4 or text 613-360-1224

th

 

July 19th
Crafts 10am at the rec hall + Knit/crochet club at the park 10-11am
Cornhole tournament in the afternoon hosted by Jamie Carr at lot
#13.
Bingo at 7pm in the rec hall

July 26  - decorate your lot for Christmas!th

Christmas Pancake breakfast and crafts 9am-11am at the rec hall
Kids christmas bingo and games 3-5pm at the rec hall
Bingo at 7pm in the rec hall
Deadline to register for the Golf Tournament. See John Heddon Lot
#29 or Steve Meager at Lot #77

 JUILLET 
5 juillet :
Bricolage - Décoration d'une voiture en carton pour le film en plein air
dans le parc ! **Nous recherchons des boîtes en carton assez grandes
pour que les enfants puissent s'y asseoir, si quelqu'un en a à déposer à
la salle de jeux. + Club de tricot/crochet au parc de 10 à 11 heures
Journée de jeux pour adultes dans l'après-midi - plus d'informations à
venir ! Consultez la page Facebook de CFP Social ou le tableau
d'affichage près des toilettes.
Bingo 19h
Soirée cinéma au parc - 21h. Le film sera affiché près des toilettes une
semaine à l'avance. Maïs soufflé fourni ! 

12 juillet
Artisanat 10h à la salle de jeux + Club de tricot/crochet au parc 10h-
11h
Tournoi de fer à cheval dans l'après-midi organisé par Jamie Carr au
lot #13.
Bingo à 19h dans la salle de jeux
13 juillet - Date limite pour inscrire les enfants pour Noël avec Mme
Clause au lot #4 ou par texto 613-360-1224
 

19 juillet
Artisanat 10h à la salle de jeux + Club de tricot/crochet au parc 10h-
11h
Tournoi de cornhole en après-midi organisé par Jamie Carr au lot #13.
Bingo à 19h dans la salle de récréation

26 juillet - Décorez votre terrain pour Noël !
Déjeuner de crêpes de Noël et artisanat 9h00-11h00 à la salle de jeux
Bingo et jeux de Noël pour enfants 15h00-17h00 à la salle de jeux
Bingo à 19h00 à la salle de jeux
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Canada Day! 
Fete de Canada!

Deadline to
register for
Volleyball

Melissa lot#18

Your paragraph text



August
August 2nd
Crafts - 10am in the rec hall+Knit/crochet club at the park 10-11
Kids water games - 12:30-2pm in the parc
Teen and adult volleyball - August 2nd will be the annual volleyball tournament (weather permitting). Please let Melissa at lot
# 18 know if you will be registering as a team or single player by July 21st. Players must be 18+. Games start at 11am. This year we
will also host a teen session from 10-11am for campers 12-17.
Bingo 7pm

August 3rd - stay tuned! 
August 9th
Crafts 10am at the rec hall + Knit/crochet club at the park 10-11
Pizza day! Hosted by Tom at lot #2 and the rec hall. Come at 5pm (Kids first) to decorate your own pizza and have it cooked
fresh in Tom's pizza oven! Eat together at the rec hall and stick around for Bingo at 7pm! 
 

August 23   Happy Halloween!rd

Crafts + Halloween games and activities 10- 12pm at the rec hall + Knit/crochet club at the park 10-11
**We are looking for Volunteers to help with the haunted house. Contact Jenn or Tom if interested in helping! 
Trick or treating 5pm
Costume contest 6pm
Bingo at 7pm in the rec hall
August 30th
Crafts 10-11 rec hall + knit/crochet in the park 10-11
Adult Poker Run afternoon
Customer appreciation event hosted by Rob and Monia. 
Food, music and good times! Rec hall 5pm until late. More details to come!

August 31st
Petting zoo at the park - details to come!



Août
2 août
Bricolage - 10h dans la salle de jeux+ Club de tricot/crochet au parc 10-11
Jeux d'eau pour enfants - 12h30-14h au parc
Volley-ball pour adolescents et adultes - Le 2 août aura lieu le tournoi annuel de volley-ball (si le temps le permet). Veuillez
indiquer à Melissa au lot n° 18 si vous vous inscrivez en tant qu'équipe ou en tant que joueur individuel avant le 21 juillet. Les
joueurs doivent être âgés de plus de 18 ans. Les matchs commencent à 11 heures. Cette année, nous organiserons également une
session pour les adolescents de 10 à 11 heures pour les campeurs de 12 à 17 ans.
Bingo 19h00

3 août - restez à l'écoute !  

9 août
Artisanat 10 h à la salle de jeux + Club de tricot/crochet au parc 10-11
Journée pizza ! Organisée par Tom au lot #2 et à la salle de jeux. Venez à 17h (les enfants d'abord) pour décorer votre propre
pizza et la faire cuire dans le four à pizza de Tom ! Mangez ensemble à la salle de jeux et restez pour le Bingo à 19h ! 
 
23 août Joyeux Halloween !
Artisanat + jeux et activités d'Halloween 10-12h à la salle de jeux + Club de tricot/crochet au parc 10-11h
**Nous recherchons des bénévoles pour aider avec la maison hantée. Contactez Jenn ou Tom si vous êtes intéressés ! 
Halloween à 17h
Concours de costumes à 18h
Bingo à 19h dans la salle de jeux
30 août
Artisanat de 10h à 11h dans la salle de jeux + tricot/crochet dans le parc de 10h à 11h
Poker Run pour adultes l'après-midi
Événement d'appréciation de la clientèle organisé par Rob et Monia. 
Nourriture, musique et bons moments ! Salle de récréation de 17h à tard. Plus de détails à venir !
31 août
Zoo pour enfants au parc - détails à venir !
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Sat/sam
Crafts + Knit/Crochet club
Kids water games
Teen volleyball
Adult volleyball
Bingo

Crafts 
Knit/Crochet club
Pizza day!
Bingo

Crafts + Knit/Crochet club
Golf Tournament
Bingo

Crafts + Knit/Crochet club
Activités Halloween activities
Trick or treating +costume contest
Bingo

Crafts + Knit/Crochet club
Adult Poker run
Petting zoo
Bingo

Civic holiday

Stay turned for
something fun!

Customer
appreciation 
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B I N G O  -  7 P M  R E C  H A L L



September + October
Sept. 20
Chili cookoff! more details to follow. thanks to Mario for hosting.

Sept 27 - Euchre tournament - more info to come.

October 13 - Thanksgiving celebration potluck at the rec hall if enough interest. Contact Jenn on lot
#56 if interested
 

Septembre + Octobre
20 septembre
Chili cookoff ! plus de détails à venir. merci à Mario pour son accueil.

27 septembre - Tournoi d'Euchre - plus d'informations à venir.

13 octobre - repas-partage de l'Action de grâces à la salle de récréation si l'intérêt est
suffisant. Contactez Jenn sur le lot #56 si vous êtes intéressés.
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October-Octobre
2025

2
0

27

13

6

21

28

14

7

24

17

10

3

26

19

12

5

25

18

11

4

22

29

15

8

1

23

16

9

2

30

Sunday Monday Friday SaturdayTuesday ThursdayWednesday

C R A F T S  1 0 A M

B I N G O  7 P M

T H A N K S G I V I N G  P OT L U C K
R E C  H A L L  5 P M

I F  I N T E R E ST

C R O C H E T +  K N I T  C L U B  D E  T R I C OT -  1 0 A M  PA R K / 1 0 H  PA R C  

E V E R Y  S A T U R D A Y / T O U S  L E S  S A M E D I S :

C R A F T S  F O R  K I D S / B R O C O L A G E  P O U R  E N F A N T S -  1 0 A M  R E C  H A L L

B I N G O  -  7 P M  R E C  H A L L

Closing day



A message from your hosts
 

We'd like to wish everyone a wonderful summer filled with good times, happiness, new friendships
and memorable memories that will be remembered for years to come.
We'd also like to take this opportunity to thank the social committee and all of the volunteers for
their time and efforts towards the summer activities and helping to make everyone's summer here at
Cedar Forest Park a memorable one.
Thank you & have an amazing summer! 
Sincerely,
MONIA & ROBERT

 
 Un message de vos hôtes

Nous aimerions souhaiter à tous un merveilleux été rempli de bons moments, bonheur, nouvelles
amitiés et remplis de souvenirs mémorables qui dureront pendant des années à venir. 
Nous aimerions aussi profiter de cette occasion pour remercier le comité social et tout les bénévoles
pour leur temps et leurs efforts envers les activités de cet été qui font une différence inoubliable
pour chacun des campeurs ici au parc Cedar Forest. 
Merci et passer un été incroyable!
Sincèrement,
MONIA & ROBERT


